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Abstract (en)
[origin: WO8805991A2] Fixing device (1) made from at least two sections (3, 4) of different materials, or of materials with varying grains or degrees
of hardness, one being bound to the other by a process of stored-energy welding, the first section (4), which forms a drilling bit, being of hardenable
or full-hardenable metallic material, the other section (3), forming the shaft (6) and the screw head (5), being of a different metallic, preferably
corrosion-resistant material or having a different grain. The adjacent ends of the sections (3, 4) are provided with, in one end, a flat end section (9)
and, in the other, a conical extension (8) or an axially protruding stud small in diameter.

Abstract (fr)
Dispositif de fixation (1) fabriqué à partir d'au moins deux sections (3, 4) de matériaux différents ou de matériaux ayant des grains ou des degrés de
dureté variables, l'un étant lié à l'autre par un procédé de soudage à énergie emmagasinée, la première section (4) qui forme un foret de perçage en
matériau métallique pouvant subir une trempe ou une trempe homogène, l'autre section (3) formant la tige (6) et la tête de vis (5) étant constituée
d'un matériau métallique différent de préférence résistant à la corrosion ou ayant un grain différent. Les extrémités adjacentes des sections (3, 4)
sont pourvues, à une extrémité, d'une section extrême plate (9) et, à l'autre extrémité d'une extension conique (8) ou d'un tenon axialement saillant
et de petit diamètre.
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